

	<h2 style="text-align: center;">Referat fra bestyrelsesmøde</h2>	<p style="text-align: center;"><b>Den 14. juni, kl. 19-21 i Klubhuset</b></p>
<p><b>Deltagere</b></p>	<p>Carsten, Peter, Jane, Rikke, Palle og Torben</p>	

### Dagsorden

<p><b>1.</b></p>	<p><b>Godkendelse af dagsorden og referat fra den 7/3</b> Begge dele godkendt.</p>
<p><b>2.</b></p>	<p><b>Økonomi ved Palle</b> De fleste ting er der efterhånden en afklaring af. Påskeløb blev kun en udgift på knap 14.000. Der udestår en afklaring af Alt for damerne (forventningen er min +50.000), bus til divisionsturneringen, toner til printeren og skole o afregning mm. Carsten taler med Morten om de fremtidige trænerudgifter.</p>
<p><b>3.</b></p>	<p><b>Evaluering af forårets aktiviteter</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>A. <b>Påskeløb 6-8/4.</b> Gik super fint. Dejligt sted og rart med et arbejdsfællesskab. Måske der skulle være mulighed for overnatning allerede om onsdagen. Prisen skal kendes på forhånd.</li> <li>B. <b>1. Divisionsmatch den 16/4 i Kærgården.</b> Det gik rigtig flot, bortset fra at bussen kørte fast. Utroligt at vi kunne blive nr 1.</li> <li>C. <b>Skole O uge den 1-4/5.</b> Rigtig fint arrangement. Mere end 1500 deltagere. Lidt koldt for målvagterne. Måske der skal sættes lidt reklame på kortet med et link til hjemmesiden eller en QR kode.</li> <li>D. <b>Fyns Sprint Cup 26-28/5.</b> Gik også fint. Der var dog kun ca 200 deltagere. Men det var nogle fine løb. Mindre detaljer om kortudformning og postplaceringer.</li> <li>E. <b>Fyns 5 dages 30/5- 15/6.</b> De første 4 etapper er gået super fint. Lidt færre forhåndstilmeldte i år. Men mange helt nye. Opsamling af mailadresser (Carsten taler med Morten og de skal så lægges i Ungabbed.</li> <li>F. <b>Alt for damerne den 8/6.</b> Gik mega fint. Særlig tak til Anne, Erik og Kim. Den ene vandpost stod forkert. Løberne var alle glade. Lidt forvirring i registreringen, hvis Alt for damernes repræsentant helst ville det hele selv. Lidt udfordringer omkring dialogen med Alt for</li> </ul>

	<p>damernes repræsentant i forbindelse med nedtagningen. Der var ikke noget at lave fra kl 14-17, lidt svært for de nye hjælpere. Brug for bedre vejvisning til toilettet.</p>
<b>4.</b>	<p><b>De kommende aktiviteter</b></p> <p>G. 1. Divisionsmatch den 3/9 Gråsten, Carsten er turleder</p> <p>H. DM Stafet den 9/9 i Brahetrolleborg. Børge er stævneleder</p> <p>I. Fjordens dag den 10/9. Lisette er tovholder</p> <p>J. (DM for Hold den 8/10, Broddingbjerg)</p> <p>K. Klubmesterskab og middag den 2/12. Flere forskellige holdninger til middagen. Men nu prøver vi den her model. Skal i nyhedsbrevet tidligt.</p> <p>L. 2. Divisionsmatch i Hesbjerg I foråret. Steen er stævneleder og ansøger allerede nu om tilskud, og brug af området.</p>
<b>5.</b>	<p><b>Nyt om træning</b></p> <p>Der er brug for at flere af de erfarne kommer til voksen træning. Men hvordan? Der kunne måske være et årshjul på hjemmesiden.</p> <p>Mini/Maxi O kører fint.</p> <p>Ungdom kører fint.</p>
<b>6.</b>	<p><b>Nyt om kort</b></p> <p>Alle kortområder er gennemgået</p> <p>Hvor skal der være Natugle 2023?</p> <p>Vintertræning 24 kunne være i Onse, Nårup (Holger skal spørges om det er ok), Mørud (Niels skal spørges om han vil forespørge) og Åløkke til Natcup. Kirkendrup skal være reserven, som lige skal testes lidt med Eilif og Peters hjælp.</p> <p>Hvor skal der være klubmesterskab i 2024?</p> <p>Torben indkøber en stylus pen.</p>
<b>7.</b>	<p><b>Nyt fra DOF, Sydkredsen, og de fynske klubber</b></p> <p>Palle og Carsten har deltaget på DOFs Årsmøde, hvor den nye hjemmeside og logo blev præsenteret.</p> <p>Tekniktræning er fortsat på programmet i Region SydDanmark. Der kommer 2 kursusdage henover vinteren.</p> <p>Møde den 19/6 for alle klublederne</p> <p>Vi har fået JFM-sprint 2024, skal nok tænkes sammen med Fyens Sprint Cup.</p>

<b>8.</b>	<b>Kommunikation</b> Noget til hjemmesiden, nyhedsbrevet eller Facebook? Brug for billeder! Husk at tage nogen og husk at bruge dem eller sende dem til Rikke.
<b>9.</b>	<b>Eventuelt</b> Grej udlån skal der måske lidt mere styr på (printer, SI enheder og tidtagningvognen). Carsten ser på løsning med en side på intranettet.  TBE vaccination blev vendt. Der var ikke opbakning til at lave en fælles vaccinationsdag. Det er en personlig sag. Jane laver lille opmærksomheds-skriv til august nyhedsbrevet.  Ved stafet løb skal man bare tilmelde sig. De er fortsat lidt svære da man først skal vælge en anden klub (Fyns stafet).  Næste bestyrelsesmøde den 6/9 kl 19-21.

Referat Carsten